

SOUTH AFRICA - Cape Town Senatus: 非洲開普敦分團

- A committee is to be formed to plan for the Centenary celebrations and the 85th Anniversary of the Legion of Mary in Cape Town.
成立了籌委會計劃聖母軍百周年慶祝及聖母軍在開普敦成立 85 周年

IRISH PROVINCIAL REPORT - Lismore Curia: 愛爾蘭 Lismore 區團

- A member was ordained to the Permanent Diaconate on 25th November 2018.
一位團員在 2018 年 11 月 25 日被祝聖為終身執事

BOLIVIA - Senatus of La Paz: 玻利維亞 La Paz 分團

- The Senatus officers were delighted to take part in the 60th Anniversary celebrations of Alfie Lambe in Buenos Aires. The Senatus President, who worked with Alfie in Bolivia, gave a talk on Alfie's life to a large group during the celebrations.
分團職員很高興能參加在布宜諾斯艾利斯舉行，為林艾峰兄弟在布宜諾斯艾利斯傳教 60 周年而慶祝。而當年與林艾峰兄弟一起在玻利維亞傳教，現任分團團長在慶祝中作分享。

VENEZUELA - Senatus of Caracas: 委內瑞拉 Caracas 分團

- The Senatus asks for prayers to resolve the current political difficulties
分團請求大家為能解決國內政局不穩定而祈禱。